

Title (en)

Medizinisches Begleitgerät

Title (de)

Medical assistance device

Title (fr)

Appareil d'accompagnement médical

Publication

EP 2384730 A1 20111109 (FR)

Application

EP 11164470 A 20110502

Priority

FR 1053496 A 20100505

Abstract (en)

The device (1) has a nacelle (3) suspended to a movable support chassis (6) by its ends (4, 5) and animated by rocking movements (F1, F2) with respect to two hooking points (7, 8) of the support chassis. The nacelle is made of a flexible material defining a U-shaped transversal section, where a patient is placed in the nacelle in a temporary manner. The nacelle comprises lateral sides (9, 10) that are of height to allow semi-envelop of a patient for containing and surrounding an arm of person in a manner to simulate its touching and respond to the sensory need of the patient.

Abstract (fr)

Appareil (1) d'accompagnement médical destiné aux patients dépendants, voire à l'état végétatif, caractérisé en ce qu'il est constitué d'une nacelle (3) suspendue par ses extrémités (4,5) à un châssis-support (6) mobile, et animée d'un mouvement de balancement (F1-F2) par rapport à deux points d'accrochage (7,8) du châssis-support (6), ladite nacelle (3), dans laquelle est placé de manière temporaire le patient, étant réalisée dans un matériau souple définissant une section transversale globalement en U, dont les côtés latéraux (9,10) sont, par rapport au fond, de hauteur telle à permettre le semi-enveloppement du patient, pour le contenir et l'enserrez à la manière des bras d'une personne, en vue de simuler son toucher et répondre à un besoin sensoriel du patient.

IPC 8 full level

A61G 7/10 (2006.01)

CPC (source: EP)

A61G 7/1046 (2013.01); **A61G 7/1051** (2013.01); **A61G 7/1055** (2013.01); **A61G 7/1067** (2013.01)

Citation (search report)

- [XY] US 5307531 A 19940503 - KAO YAO-TZUNG [TW]
- [Y] BE 395466 A
- [Y] US 3959832 A 19760601 - PARSONS VIVIAN
- [Y] FR 2648998 A1 19910104 - SOCRIMA SA [FR], et al
- [A] US 1505117 A 19240819 - OTTO WITHUN LAWRENCE
- [A] GB 242496 A 19251112 - PETR SLECHTA VSEHRDSKY
- [XP] US 7861337 B1 20110104 - PATEL BAKULESH D [US], et al

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 2384730 A1 20111109; FR 2959660 A1 20111111; FR 2959660 B1 20120713

DOCDB simple family (application)

EP 11164470 A 20110502; FR 1053496 A 20100505